
 
Møtereferat Sandnes og Jæren Rideklubb 

 

Styremøte torsdag 29.04.2021 

 

Tilstede: Heidi Støtland, Bente Guddal, Gry Rettore, John E. Stangeland, Lisanne Verheun, Thomas 
Gitlesen, Jeanette Falkeid og Ann Christin Vognsen. I tillegg møtte sportslig leder Kenneth Sande og 
regnskapsfører Hanne-Lill Steen. 

Referent: Ann Christin Vognsen 

 

1.Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent 

 

2. Godkjenning referat styremøte 15.04.2021 

Referatet var på forhånd godkjent per sirkulasjon 

 

3. Unntatt offentligheten 

 

4. Unntatt offentligheten.  

 

5. Unntatt offentligheten 

 

6. Bekymringsmelding angående asbest i store ridehus meldt av oppstallør ved senteret 
 

Det er meldt inn bekymring til styret vedrørende asbest i ridehallen. Bekymring går ut på om dette 
kan være farlig for medlemmer som benytter dette. 
Styret vil foreta de nødvendige undersøkelser for å avdekke om det kan være skadelig å bruke hallen. 
 
7. Unntatt offentligheten. 

 

8. Eventuelt 

Stevne på SJR 13-15 mai vil avholdes dersom det åpnes opp for dette. 

 

Sprangutvalget - Hanne-Lill melder styret at hun ønsker å trekke seg ut som leder. Sprangutvalget må 
finne kandidat som kan overta dette vervet. Det er viktig at kompetanse som Hanne-Lill besitter 
overføres til de som skal overta hennes arbeidsoppgaver. 

 

Sandnes 29.04.2021 

Styret SJR 


